

Borong [Balang Lilin Kreatif Kaca Merah Pucat](#) bekas lilin

## Mengapa Memilih [Barangan Kaca Cerah](#)

---

- Dedikasi tertinggi untuk reka bentuk, tidak pernah memampatkan kualiti
- [Barangan Kaca Cerah](#) melindungi reka bentuk pelanggan dengan ketat, semua item yang direka bentuk baru daripada kami belum disalin dalam tiga tahun.
- Kualiti produk adalah tumpuan utama dalam Barangan Kaca Cerah. [Barangan Kaca Cerah](#) pernah merobohkan 80,000 keping bekas kaca dengan noda yang hampir tidak kelihatan.

## SUNNY GLASSWARE

Focusing on luxury fragrance products in the latest 10 years  
Sunny Glassware is the supplier of 80% fragrance brands in the United States



<b>Nama Produk</b>	Borong <a href="#">Balang Lilin Kreatif Kaca Merah Pucat</a> bekas lilin
<b>Contoh masa</b>	1. 5 hari jika ada bentuk dan saiz kaca 2. 15 hari, jika anda memerlukan kaca bentuk dan saiz baru

<b>ukur</b>	Nombor Perkara:SGHL21121541 Diameter atas: 80mm Diameter bawah: 74mm Ketinggian: 90mm Berat: 290g Kapasiti: 300ml
<b>Pembungkusan</b>	Pembungkusan biasa, kotak hadiah individu, kotak PVC, kotak tingkap, kotak warna, kotak putih, dll
<b>Masa penghantaran</b>	Dalam tempoh 35 hari selepas sampel dan pesanan disahkan
<b>Tempoh bayaran</b>	30% deposit oleh T/T terlebih dahulu dan bakinya terhadap salinan B/L
<b>Penghantaran</b>	Melalui laut, melalui udara, dengan Express dan ejen penghantaran anda boleh diterima
<b>Peristiwa Penggunaan</b>	Hiasan rumah, Hiasan Perkahwinan, Hiasan Perkahwinan, Penambahbaikan Hiasan,



Direka mewah dengan kemasan berbeza, sesuai untuk lilin DIY anda sebagai hadiah lilin wangi yang mengejutkan yang menyatakan ucapan bermusim mewah.

Ini nazar serba boleh **Lilin kaca Balang** boleh digunakan dalam pelbagai cara seperti perkahwinan, hiasan rumah, hiasan parti luar, restoran, suasana romantik, dekorasi DIY, hari jadi dan banyak lagi. Dan juga ia bagus untuk kegunaan kecemasan dalam pemadaman elektrik.



Perkahwinan Centerpieces dan Hadiah: [Barangan Kaca Cerah](#) pemegang lilin nazar ialah tambahan kecil yang sempurna untuk acara istimewa anda, mencipta hiasan perkahwinan yang menarik untuk semua keluarga dan rakan anda mengingati perayaan anda.



**Barangan Kaca Cerah** balang lilin boleh digunakan untuk memegang lilin anda, berus solek, menanam succulents, menyusun bunga, dan juga membuat lilin anda sendiri. Gunakan imaginasi anda dan biarkan **Barangan Kaca Cerah** balang lilin bersinar di setiap sudut rumah anda.

**Barangan Kaca Cerah** menawarkan reka bentuk grafik yang disesuaikan untuk hiasan balang kaca dan perkhidmatan pengacuan untuk balang kaca dan penutup kaca.